
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 800

Vil ministeren redegøre for, hvordan de problemer med belastning af vejnettet, slitage,

trafiksikkerhed m.m., der følger med en øget til- og frakørsel ved store svinebedrifter ind-

regnes i vurderingen, når der gives tilladelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Flyvholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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